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Abstract (en)
In order to seal the ridge or roof edge covering of a sloping roof, use is made of a water-tight strip (10) comprising a central strip (11) with an air-
permeable, water-repelling nonwoven (12) which is secure against drifting snow and adjoined by side strips (20, 30) which can be adapted, at least
with their outer longitudinal edges, to the upper side of roof-covering slabs (2'). The side strips each consist of soft, extensible polyisobutylene foil
strips, in which there is embedded an expanded-metal mesh with an extensibility in the longitudinal direction of 50 to 150% and an extensibility in the
transverse direction of </= 20% and a recovery capacity of </= 5%. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Abdichtung der First- oder Gratabdeckung eines Schrägdaches dient ein Dichtungsstreifen (10), der einen Mittelstreifen (11) mit einem
luftdurchlässigen, wasserabweisenden und flugschneesicheren Vlies (12) aufweist, an den Seitenstreifen (20, 30) angrenzen, die wenigstens mit
ihren äußeren Längsrändern an die Oberseite von Dacheindeckungsplatten (2') anpaßbar sind. Die Seitenstreifen bestehen jeweils aus weichen,
dehnbaren Polyisobutylen-Folienstreifen, in welchen ein Streckmetallgitter eingebettet ist, das in Längsrichtung eine Dehnbarkeit von 50 bis 150 %
und in Querrichtung eine Dehnbarkeit <= 20 % und ein Rückstellvermögen <= 5 % aufweist.
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